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                                  Activiteitenplan 2025  
 
Inleiding  
Het jaar 2025 zal een historisch jaar worden voor Pannehoef. Zoals de verwachtingen nu zijn 
zullen we medio 2025 het gerenoveerde gebouw aan de Wilhelminalaan weer ons thuis 
kunnen noemen. Dit betekent voor ons activiteitenplan dat we het programma opdelen in een 
deel voor en een deel na de verhuizing. Het eerste halfjaar in Arendshof en na de 
zomervakantie weer aan de Wilhelminalaan.  
 
Activiteiten voorjaar 2025 
Het programma Samenscholen  
Half januari gaat ons nieuwe cursus- en activiteitenprogramma weer van start. Inmiddels is het 
programma uitgegroeid naar 20 cursussen die variëren in lengte. We streven naar een grote 
variatie aan onderwerpen waar je altijd iets van kan leren. Omdat het mannelijk deel van ons 
potentiële publiek nogal achterblijft zullen we hier extra aandacht aan geven. Zo hebben we 
Podcast maken, Chat GPT, Je stamboom maken en Natuurwaarneming met je mobiel, met 
dit doel op het programma gezet. In 2025 gaan we hier mee door en staat er een cursus 
over de mysteries van het heelal op het programma.  
We gaan ook door met de gratis koffie of thee na afloop van de cursus omdat we merken dat 
het een positief effect heeft op de saamhorigheid. Er zijn cursusgroepen die b.v. in de 
vakantie afspreken om samen te lunchen of te wandelen.  
Dus samenscholen wordt met veel enthousiasme voortgezet, in het besef dat ons 
programma met een 8,3 gewaardeerd wordt. 
 
 
Zomerprogramma 
Het seizoen van Samenscholen loopt van januari tot eind mei. We merkten dat de animo na 
mei terug liep omdat dan een deel van onze doelgroep met vakantie gaat. Maar dan blijven er 
nog 3 maanden over waarin bijna alle andere activiteiten een vakantiestop hebben. Afgelopen 
seizoen hebben we in de zomer als proef een korte cursus aangeboden. Tot onze verassing 
was die heel snel volgeboekt en voorzag dus duidelijk in een behoefte. Daarom hebben we 
het plan opgevat om een zomereditie te maken van samenscholen. Die zal dan nog in 
Arendshof plaats vinden als dat, in verband met de verhuizing, nog mogelijk is,  
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Activiteiten najaar 2025  
Als we straks terug zijn op onze oude stek willen we de banden weer aanhalen met onze 
buurt Oud-West. Voorheen hebben we al gezamenlijke activiteiten georganiseerd met de 
buurtvereniging en die zullen we er zeker weer bij betrekken. Daarnaast zullen we ook contact 
zoeken met diverse (thuis)zorginstellingen en huisartsen, om gerichter de wat kwetsbaardere 
mensen in contact te kunnen brengen met wat de vernieuwde Pannehoef te bieden heeft.  
 
Samenscholen  
We zetten ons aanbod van cursussen en activiteiten voort. 
 
Kookcursus voor mannen alleen. 
Er is vraag naar, maar tot op heden hadden we daar geen gelegenheid voor. In de nieuwe 
keuken kunnen we met een man of 5 wel uit de voeten. We denken aan een cursus voor 
mannen die alleen zijn komen te staan en een routine willen ontwikkelen om dagelijks gezond 
te eten.  
 
Project  Jong en Oud   
Om de doelgroep senioren te verbreden denken we aan activiteiten waarin jong en oud elkaar 
ontmoet. Contacten met jongere generaties geeft een positieve impuls aan het welbevinden 
van de ouderen, zo is vastgesteld. Er zijn verschillende projecten die intergenerationeel werken 
onder de hoede van KunstLoc Brabant. Hiermee zullen we in gesprek gaan om te zien wat 
we daar van kunnen leren en het mogelijk kunnen verwezenlijken. Als proef zullen we in 
Arendshof al starten met een beeldend aanbod voor jong en oud begin 2025 
 
Familievoorstellingen  
In overleg met de wijkvereniging willen we streven naar het programmeren van een 
familievoorstelling 1 x per maand, daarbij willen we de ouderen in de wijk (voor zover we weten 
wat hun adressen zijn) een aparte uitnodiging sturen. In 2025 zullen we beginnen met een 
voorstelling in de herfstvakantie, een Sinterklaasvoorstelling door con Brio en een Kerstfilm. 
 
Zondagochtend inspiratie 
Mensen die alleen zijn, zien vaak een beetje op tegen het weekend. Dit jaar zijn we gestart 
met een serie inspiratieochtenden op de zondagmorgen 1 x per maand. De belangstelling is 
groot en we gaan hier een vervolg aan geven in 2025. Het met elkaar bespreken van 
levensthema’s zoals, hoe kun je omgaan met verlies, hoe kies je voor wat werkelijk van 
waarde is, hebben een positieve invloed op de mentale gezondheid. Je merkt dat de mensen 
er blij van worden. Het leven voelt voor hen in twee opzichten even wat lichter. 
 
Zondagochtend koffieconcertje 1x per 2 maanden 
Hiermee willen we beginnen als we weer terug zijn in Pannehoef. Vanuit dezelfde motivatie, het 
weekend is soms erg alleen. We denken daarbij aan licht klassieke muziek als aanvulling op 
onze maandelijks donderdagmiddag concertjes. We zoeken hiervoor samenwerking met de 
Fontys Hogeschool. Ook dit kan een activiteit zijn voor verschillende generaties. 
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Open podium  
Bij het open podium krijgen jonge muzikanten uit Oosterhout de kans om podiumervaring op 
te doen. Inmiddels hebben we 2 edities gehad die goed ontvangen zijn. In 2025 willen we 
hiermee door gaan.  
 
 
Wat speelt er nog meer in 2025  
 
DE VERHUIZING  
We mogen dit best in hoofdletters schrijven want dat wordt weer een megaklus, die veel van 
onze vrijwilligers zal vragen. Om enig idee te geven van de omvang van de klus: Alle “losse” 
spullen (servies, gereedschap, kassa, glaswerk) moeten weer ingepakt worden. Alles (tafels 
en stoelen, drankvoorraad, dozen en kratten met losse spullen, tv’s, projectieschermen, 
flipovers en kasten moeten naar de Wilhelminalaan gebracht worden. Op de heenweg zijn we 
met alleen al het overbrengen van onze spullen twee volle werkdagen bezig geweest. 
Als alles weer in het gerenoveerde gebouw staat moet het weer zijn plek krijgen. Dit 
wordt nog een puzzel omdat een aantal ruimtes zoals inloopkasten nu in gebruik zijn 
voor de klimaatapparatuur. Ook moeten er nog gordijnen worden opgehangen en kasten 
worden gemaakt voor we weer open kunnen. Alles bij elkaar zijn we een paar weken bezig 
om de boel weer op orde te krijgen.  
Het spreekt vanzelf dat we de terugkeer naar de gerenoveerde Pannehoef niet zomaar voorbij 
willen laten gaan. Dat vraagt om een grootste OPENING waar iedere Oosterhouter welkom is.  
Ook dat zal de nodige voorbereiding vragen.  
 
Website 
Met het in gebruik nemen van het gebouw willen we ook onze vernieuwde website in de lucht 
hebben. Hier staan we gelukkig niet alleen voor. Reach heeft ons aangeboden om een 
nieuwe look en feel van de website te ontwerpen die meer aansluit bij wie we nu zijn. Voor de 
uitvoering van het ontwerp zijn we wel genoodzaakt een beroep te doen op een vrijwilliger met 
kennis van zaken. De zoektocht daarnaar is inmiddels begonnen.  
 
Publiek vasthouden en terughalen 
Eigenlijk bevalt het onze bezoekers heel erg goed in Arendshof en we denken dat het ook wel 
aan deze centrale locatie ligt dat we veel nieuwe bezoekers hebben kunnen verwelkomen. 
Voor sommige is het dichterbij, wat veel uitmaakt als je met de rollator loopt. Voor anderen is 
het misschien juist weer verder weg, waardoor we ze als publiek verloren zijn. We gaan een 
plan maken welke oplossingen we hiervoor kunnen vinden. Mogelijk dat een buurtbusje hierin 
een rol kan spelen of vrijwillige chauffeurs.   
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Verhuur  
Door het missen van de grote zaal en de weinige extra ruimtes die we hadden, hebben we 
aan potentiële huurders vaak nee moeten verkopen. Het is zaak om ervoor te zorgen dat we 
zo snel mogelijk weer vol zitten. We zullen hiervoor een promotieactie starten om te laten 
weten dat onze ruimtes weer beschikbaar zijn. Gelukkig komen een aantal huurders die niet 
mee konden naar Arendshof weer terug. We gaan onze ruimte ook promoten bij de 
basisscholen voor carnaval, afsluitende musical van groep 8 en tussentijdse activiteiten. Ook 
de grotere organisaties zoals KBO, Zonnebloem, Stichting met je hart, staan te popelen 
om weer gebruik te kunnen maken van onze grote zaal.  
 
Vrijwilligers 
Gedurende 2 jaar heeft de vrijwilligerscoördinator ons geholpen met het opzetten van een 
vrijwilligers beleid. Vragen als waar en hoe werf je en hoe behoud je ze, zijn van het grootste 
belang en daarover hebben we veel geleerd. Ons bestand van vrijwilligers is in die 2 jaar 
enorm gegroeid. We zitten nu op ongeveer 65 vrijwilligers waar we een beroep op kunnen 
doen. Maar we weten ook hoe kwetsbaar dit is. De aanloop naar de verhuizing en de 
verhuizing zelf brengt veel onrust met zich mee en dat kan zijn weerslag hebben op de 
vrijwilligers. Met het organiseren van bijeenkomsten voor de vrijwilligers zijn we hier extra alert 
op. Maar er is extra zorg nu de vrijwilligerscoördinator gestopt is. Een gedeelte van de taak 
kan ingevuld worden door de assistent floormanager. Voor het gedeelte werving en intake 
zullen we weer op zoek moeten naar iemand die dit op zich kan nemen. 
 
Organisatieontwikkeling  
Met het ontstaan van het coördinatieteam is er meer samenhang gekomen in de verschillende 
onderdelen van het werk en is het prettiger werken. Het team bestaat uit een coördinator voor 
de publiciteit, een voor techniek en verhuizing, een voor het gebouw, een voor het 
programma, de floormanager en een vertegenwoordiger van het bestuur.  We gaan door op 
deze weg met het stroomlijnen van procedures en de onderlinge communicatie. Ook de 
relatie tussen bestuur en het coördinatieteam zal dit jaar verder uitgewerkt worden.  
 
Nieuwe geldstromen 
Er is een werkgroep gevormd, die zich buigt over hoe en waar extra financiering is te vinden. 
Zij hebben verschillende mogelijkheden onderzocht. 
In 2025 gaan we de aanpak “vrienden van” verder uitwerken en in praktijk brengen.   
Ook hebben we de verhuurprijzen onder de loep genomen nu de Pannehoef is opgeknapt.  
De nieuwe prijzen zullen vanaf september 2025 ingaan.  
 
Tot slot 
Vorig jaar schreven we over het vinden van de balans tussen onze ambitie en wat de 
organisatie aankan. Cruciaal hiervoor is het aantal uren dat de floormanager en de assistent 
floormanager ter beschikking hebben om alles in goede banen te leiden. Aan ambitie 
ontbreekt het niet zoals valt te lezen. Op het moment van het schrijven van dit jaarplan zijn het 
aantal uren van de floormanagers nog niet bekend.  
EH  
 


